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PROTOKÓŁ NR VIII/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 26 czerwca 2019 roku  
w Urzędzie Miejskim w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni: 
Radny Robert Marzec 
Radna Halina Szaniawska  
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Rober Lewandowski 
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście ( lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1430. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, otworzył sesję 
wypowiadając słowa  

„OTWIERAM VIII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich uczestników 
sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z 
dnia 21.06.2019r. w sprawie zwołania sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie (wniosek stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Zagórski zgłosił kandydaturę radnej Justyny Gawot-
Turowskiej. 
Radna Justyna Gawot –Turowska wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury 
na Sekretarza.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna   wstrzymujący 

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Zagórski Rafał Adam za   
13.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radną Justynę Gawot-
Turowską sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany porządku 
obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że przewodnicząca komisji skarg, 
wniosków i petycji Zofia Maksymowicz zgłosiła wniosek w sprawie wprowadzenia zmiany do 
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projektu nr 1 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 
im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku. W paragrafie 1 po dacie  „21.05.2019r.” w nawiasie 
zapisać „do Rady Miejskiej w Żmigrodzie wpłynęła 29.05.2019r” za nawiasem dopisać „ i 
06.06.2019r.”. 

 

Burmistrz Robert Lewandowski zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku 
obrad projektów uchwał: 

 w sprawie udzielenia przez Gminę Żmigród dotacji celowej Województwu Dolnośląskiemu 
na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego transportu zbiorowego w 
wojewódzkich kolejowych przewozach pasażerskich na linii kolejowej Żmigród, 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Żmigród na rok 2019 i lata 
następne, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok, 

 w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania osobom fizycznym, dotacji celowej z budżetu 
Gminy Żmigród na dofinansowanie kosztów poniesionych na budowę przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Żmigród,   

 w sprawie zmiany uchwały nr 0007.VII.104.2019 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 12 
czerwca 2019r. w sprawie projektu ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Żmigród, a także określenia granic obwodów 
tych szkół, 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki 494 obręb Żmigródek, 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek położonych przy ul. Wrocławskiej w Żmigrodzie.  

 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do wnioskodawców w sprawie zwołania 
sesji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, czy wyrażają zgodę na wprowadzenie do porządku 
obrad dodatkowych 7 projektów uchwał. 
Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyrazili zgodę na wprowadzenie do 
porządku obrad dodatkowych 7 projektów uchwał. 
 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie wniosku złożonego przez 
burmistrza Roberta Lewandowskiego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 7 
projektów uchwał: 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Zagórski Rafał Adam za   
13.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 13 głosami „za” przyjęli wniosek. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie wniosku złożonego przez 
przewodniczącą komisji skarg, wniosków i petycji Zofia Maksymowicz w sprawie 
wprowadzenia zmiany do projektu nr 1 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku. W paragrafie 1 po 



3 

 

dacie  „21.05.2019r.” w nawiasie zapisać „do Rady Miejskiej w Żmigrodzie wpłynęła 
29.05.2019r” za nawiasem dopisać „ i 06.06.2019r.”. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Zagórski Rafał Adam za   
13.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 13 głosami „za” przyjęli wniosek. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie porządku obrad z 
przyjętymi wnioskami o zmianę porządku obrad.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Zagórski Rafał Adam za   
13.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił przewodniczącą komisji skarg, wniosków i 
petycji Zofię Maksymowicz o odczytanie opinii komisji (kserokopia opinii komisji stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu).Następnie przewodnicząca komisji odczytała uzasadnienie, 
które jest załącznikiem do uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zaproponował, aby w uzasadnieniu wprowadzić 
drobną zmianę zamiast wyrazu „oskarżonym” zapisać „dyrektorem szkoły”. 
Pan Tomasz Wieczorek radca prawny poinformował, że zwrot oskarżony jest używany w 
prawie karny. 
Członkowie komisji skarg, wniosków i petycji przychylili się pozytywnie do wprowadzenie 
zmiany, zastąpienia wyrazu „oskarżonym” wyrazem „dyrektorem szkoły”.    
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie zgodnie z 
wnioskiem komisji, skarg, wniosków i petycji uznania skargi za bezzasadną.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 
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1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Zagórski Rafał Adam za   
13.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosów „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.109.2019 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie udzielenia przez Gminę Żmigród  dotacji celowej 
Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania 
publicznego  transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach 
pasażerskich na linii kolejowej Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
burmistrza. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że podobna dotacja była w roku 2018. 
Dofinasowanie dotyczy pociągu relacji Wrocław –Rawicz w dni robocze (wyjazd z Wrocławia  
14.14 I powrót z Rawicza o 15.50). Pozwoli to na lepsze skomunikowanie się na trasie 
Wrocław-Rawicz dla naszych mieszkańców. Koszt gminy wynosi  30.746,10 zł w 2019r.. 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie, czy były 
prowadzone rozmowy w sprawie dodatkowego kursu weekendowego nocnego z Wrocławia 
do Żmigrodu, tak jak w roku ubiegłym, który był ufundowany przez PKP. 
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania radnego powiedział, że w tym 
roku nie było spotkania w tej sprawie, tylko zostało przesłane pismo o dofinasowanie 
przewozów. Burmistrz zapewnił, że przy najbliższym spotkaniu poruszy temat dodatkowego 
nocnego kursu weekendowego.  
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1. Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2. Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3. Balcerzak Joanna  za   

4. Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6. Gawot-Turowska Justyna za   

7. Kantor Joanna Maria  za   

8. Kubik Andrzej za   

9. Machi-Skibińska Justyna za   

10. Maksymowicz Zofia  za   

11 Skrzypek Artur za   

12. Zagórski Rafał Adam za   
13 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosów „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.110.2019 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2019 i lata następne. 
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Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
skarbnik. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik gminy omówiła projekt uchwały.  
Zmiany dotyczą uaktualnienia dochodów i wydatków. 
Zwiększono limit wydatków w roku 2019 na zadania majątkowe: 

 "Przebudowa, rozbudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego Szkoły 
Podstawowej w Radziądzu na cele dydaktyczne" o kwotę 164.000,00.-zł oraz dokonano 
zmniejszenia limitu wydatków na tym zadaniu w roku 2020 o kwotę 500.000,00.-zł., 

 "Budowa budynku gospodarczego w m. Węglewo" o kwotę 2.000,00.-zł. 
Dokonano przesunięcia wydatków z roku 2019 na rok 2020 w przedsięwzięciu: 

 "Budowa przyszkolnej krytej pływalni pn. "Dolnośląski Delfinek" oraz centrum fitness przy 
szkole w Żmigrodzie na ul. Sienkiewicza o kwotę 384.800,00.-zł. 

Burmistrz Robert Lewandowski przybliżyły radnym zadanie „Przebudowa, rozbudowa i 
zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego Szkoły Podstawowej w Radziądzu na 
cele dydaktyczne”. Gmina pozyskała informacje, że można ubiegać się o dofinasowanie 
zadań oświatowych z rezerwy ogólnej państwa. Zostały złożone stosowne wnioski na 
przeprowadzenie inwestycji w szkole podstawowej w Radziądzu i na wykonanie 
dodatkowych sal lekcyjnych przy realizacji zadania DELFINEK. Kwota uzyskanego 
dofinasowania może wynieść ok. 360 tys. zł .Jeżeli gmina nie uzyska dofinasowania w tym 
roku to będzie składać wniosek w roku 2020. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1. Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2. Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3. Balcerzak Joanna  za   

4. Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6. Gawot-Turowska Justyna za   

7. Kantor Joanna Maria  za   

8. Kubik Andrzej za   

9. Machi-Skibińska Justyna za   

10. Maksymowicz Zofia  za   

11. Skrzypek Artur za   

12. Zagórski Rafał Adam za   
13. Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:   12 głosów „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.111.2019 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
skarbnik. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik gminy omówiła projekt uchwały. 
Dochody: 

 o 147.000,00.-zł zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej - Drogi publiczne 
gminne -Kędzie , 

 o 109.080,00.-zł zwiększa się plan finansowy z tytułu środków otrzymanych z 
państwowych funduszy celowych na realizację zadań bieżących... - dotyczy środków 
pochodzących z Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych na 
dofinansowanie zadań w ramach resortowego Programu MRPPS Opieka wytchnieniowa 
edycja 2019 przekazywanych przez Wojewodę-program będzie cykliczny i dotyczy 
opiekunów osób niepełnosprawnych, 
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 o 72.000,00.-zł zmniejsza się plan finansowy z tytułu wpływów z e zwrotów wypłaconych 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego w w/w rozdziale.  

Wydatki: 

 o 2.000,00.-zł dokonuje się przesunięcia między paragrafami - Promocja,  

 o 112.600,00.-zł zmniejsza się plan finansowy z tytułu wpłaty z tytułu krajowych poręczeń 
i gwarancji - Rozliczenia z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez Skarb Państwa, 

 o 20.000,00.-zł zmniejsza się rezerwę celową na zarządzanie kryzysowe (środki 
przeznacza się na zakup samochodu strażackiego -łączna kwota zakupu wyniesie 110 
tys. zł). Plan rezerwy celowej po zmianie wynosi 7.000,00.-zł, 

 pozostała działalność środki pochodzące z Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 
Niepełnosprawnych na dofinansowanie zadań w ramach resortowego Programu MRPPS 
Opieka wytchnieniowa - edycja 2019 przekazywanych przez Wojewodę w kwocie 
109.080,00.-zł, wkład własny w/w programie wynosi 27.000,00.-zł  

 zmniejsza się plan finansowy z tytułu stypendiów dla uczniów – zostało to wprowadzone 
zgodnie zapotrzebowaniem GOPS. 

 40 tys. zł zostało dodane do dotacji na oczyszczalnie ścieków, łączna kwota dotacji 
wynosi 60 tys. zł,  

 o 54 tys. zł zmniejszona dotacja Programu czyste powietrze, 

 280 tys. zł zostało dodane do zadania przebudowa drogi w miejscowości Kędzie,  

 o12,500  tys. zł zwiększono środki na zadanie Żmigrodzkie Ogrody Bioróżnorodności II 
etap, 

 o 384 tys. zł zmniejszenie środków i przesunięcie na rok 2020 z zadania budowa 
przyszkolnej pływalni,  

Pani skarbnik pokrótce odniosła się do tabeli nr 4,5,6,i 7 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie: 
1) zwiększonych środków na GOPS (wynagrodzenia), czy została zatrudniona dodatkowa 

osoba, 
2) 20 tys. zł zwiększono środki na zakup samochodu dla straży, czy wzrosły koszty zakupu, 
3) 12.500,- zł zwiększono środki na zadanie Żmigrodzkie Ogrody Bioróżnorodności, na co 

zostały przeznaczone 
4) zmniejszenie środków na stypendiach socjalnych GOPS, z czego wynika. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik udzieliła odpowiedzi na zapytania radnego: 
Ad.1.Nastąpiło przesunięcie między środkami własnymi, a środkami, które muszą być 
pokazane. Dlatego pokazane są wynagrodzenie pracownika i wynagrodzenia bezosobowe. 
Środki zostaną wprowadzone do budżetu, ponieważ program rusza od lipca. Jeżeli będzie 
więcej informacji o sposobie wydatkowania tych środków to będą wprowadzane zmiany.   
Ad.2.Ogólna wartość zakupu samochodu strażackiego ma wynieść 100 lub 110 tys. zł. i tą 
kwotę należy zapisać w budżecie.  
Burmistrz Robert Lewandowski udzielił odpowiedzi;  
Ad.3.Na teren Żmigrodzkich Ogrodów Bioróżnorodności zostanie wprowadzona poprzez 
dofinasowanie strefa relaksu sportowego jest to warunek postawiony przez Agencję 
Nieruchomości Rolnej, aby otrzymać nieodpłatnie teren, na którym zlokalizowane są Ogrody 
Bioróżnorodności. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik udzieliła odpowiedzi na zapytania radnego: 
Przewodniczaca komisji Zofia Maksymowicz skierowała zapytanie w sprawie wysokości 
dotacji na wymianę pieców  i terminu składania wniosków. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, dofinasowanie jest z naszych środków, a 
wniosek można składać w styczniu. 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytania: 
1) co zostanie wykonane za 12.500,00 zł nas terenie Ogrodów Bioróżnorodności, 
2) zmniejszenie środków na stypendiach socjalnych GOPS, z czego wynika.  
Burmistrz Robert Lewandowski udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego: 
Ad.1. Na terenie ogrodów zostaną wykonane ukształtowane trasy do jazdy na rowerze 
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(góra-dół). 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego: 
Ad.2. Stypendia są realizowane przez GOPS. Jest to przesunięcie środków, ponieważ nie 
zostaną wykorzystane. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2 Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3 Balcerzak Joanna  za   

4 Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6 Gawot-Turowska Justyna za   

7 Kantor Joanna Maria  za   

8 Kubik Andrzej za   

9 Machi-Skibińska Justyna za   

10 Maksymowicz Zofia  za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Zagórski Rafał Adam za   
13 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  12 głosów „za” 
            0 głosów „przeciw” 
            1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.112.2019 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania osobom fizycznym, 
dotacji celowej z budżetu Gminy Żmigród na dofinansowanie kosztów poniesionych 
na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że projekt uchwały został bardzo 
szczegółowo omówiony przez sesją.  
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie: 
1) czy skanalizowanie miejscowości Kaszyce Milickie nie byłoby lepszym rozwiązaniem, 
2) rozważenie rozszerzenia działalności PGK „Doliny Baryczy” i spółki MZGK o montaż 

przydomowych oczyszczalni. 
Pani Agnieszka Kużaj PGK „Dolina Baryczy” udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego, 
iż przy braku możliwości otrzymania dofinasowania temat jest zamknięty. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że uchwała została skonstruowana w 
sposób elastyczny. Nie zostały wymienione miejscowości, które zostaną skanalizowane. 
Natomiast wykonywanie oczyszczalni przydomowych przez PGK jest pytaniem do p. Prezes.   
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3 Balcerzak Joanna  za   

4 Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6 Gawot-Turowska Justyna za   

7 Kantor Joanna Maria  za   

8 Kubik Andrzej za   

9 Machi-Skibińska Justyna za   

10 Maksymowicz Zofia  za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Zagórski Rafał Adam za   
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13 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.113.2019 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie zmiany uchwały nr 0007.VII.104.2019 Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie  z dnia 12 czerwca 2019r. w sprawie projektu ustalenia sieci publicznych 
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żmigród, a także 
określenia granic obwodów tych szkół. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
kierownika.  
Pani Małgorzata Kosińska kierownik ref. OPO poinformowała, że zmiana lokalizacji 
podlega takiej samej procedurze, jak likwidacja szkoły.  Zmiana dotyczy adresu Szkoły 
Podstawowej w Żmigrodzie, której siedziba mieści się w Żmigrodzie przy ul. Szkolnej i ma 
dwie lokalizacji przy ul. Batorego i Sienkiewicza. W nowym roku szkolnym zostaną 
wprowadzone nowe przepisy i zostanie zlikwidowana szkoła przy ul. Szkolnej w Żmigrodzie. 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie dowozu 
dzieci do szkół, czy w tej sprawie zapadły jakieś ustalenia.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnego, że pytanie nie dotyczy treści 
uchwały. 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski powiedział, że jego pytanie jest ważne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz powiedział, że omawiany jest projekt uchwały, który 
nie dotyczy tego tematu. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 
2 Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3 Balcerzak Joanna  za   

4 Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6 Gawot-Turowska Justyna za   

7 Kantor Joanna Maria  za   

8 Kubik Andrzej za   

9 Machi-Skibińska Justyna za   

10 Maksymowicz Zofia  za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Zagórski Rafał Adam za   
13 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:   12 głosów „za” 
            0 głosów „przeciw” 
            1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.114.2019 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  dla działki  494 obręb Żmigródek. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
kierownika.  
Pan Artur Knappik kierownik ref. AGN poinformował, że w wyniku błędu pisarskiego w 
podstawie prawnej został wpisany art.27 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym i poprosił o jego wykreślenie.  Przystąpienie do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dotyczy działki, na której znajduje się budynek, 
który jest własnością Nadleśnictwa Żmigródek. Z uwagi na obowiązujące przepisy na tym 
terenie, który jest własnością nadleśnictwa, jako użytkowanie wpisano teren leśny. 
Wyłączenie z produkcji leśnej może się odbyć jedynie w skutek sporządzenia planu 



9 

 

miejscowego. W przypadku sprzedaży nieruchomości dla osoby fizycznej niebędącej 
pracownikiem nadleśnictwa, nabywca nie mógłby tam zamieszkać i prowadzić żadnej 
działalności. Na zakończenie kierownik wnioskował o podjęcie uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   
2 Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3 Balcerzak Joanna  za   

4 Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6 Gawot-Turowska Justyna za   

7 Kantor Joanna Maria  za   

8 Kubik Andrzej za   

9 Machi-Skibińska Justyna za   

10 Maksymowicz Zofia  za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Zagórski Rafał Adam za   
13 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.115.2019 
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  dla działek położonych przy ul. Wrocławskiej w 
Żmigrodzie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
kierownika.  
Pan Artur Knappik kierownik ref. AGN poinformował, że w wyniku błędu pisarskiego w 
podstawie prawnej został wpisany art.27 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym i poprosił o jego wykreślenie. W roku ubiegłym zostały podjęte trzy uchwały, 
dla terenów, które bezpośrednio ze sobą sąsiadowały. Przed przystąpieniem do prac 
planistycznych uznano, że korzystniej będzie połączyć to w jednej uchwale, ponieważ koszty 
związane z przygotowaniem planu będą niższe o 50%. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   
2 Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3 Balcerzak Joanna  za   

4 Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6 Gawot-Turowska Justyna za   

7 Kantor Joanna Maria  za   

8 Kubik Andrzej za   

9 Machi-Skibińska Justyna za   

10 Maksymowicz Zofia  za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Zagórski Rafał Adam za   
13 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VIII.116.2019 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad 
zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM VIII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
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Na tym zakończono posiedzenie o godz.1535. 
Protokołowała; 
/-/Małgorzata Schnitzer 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
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